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Verzonden: donderdag 23 juni 2022 17:10 

Aan: Jeske Loue: 

    

    

[Sheila Schuijffel Dilek Odabasi 

Onderwerp: RE: vluchtelingenopvang 

Beste Griffie, dag Jeske, 

Hieronder vind je namens wethouder Schuijffel de beantwoording van de onderhandse vragen van N 

Geachte 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Dank voor uw vragen. 

Hieronder vind u de beantwoording per vraag. 

1. Hoe staat het ervoor met de opvang van asielzoekers en vluchtelingen? Wij horen positieve 

berichten over de inzet en zorg van de gemeente. Maar we horen het ook graag van de 

organisatie zelf; 

De opvang van vluchtelingen uit Oekraïne loopt goed. We hebben een projectstructuur waarin 

we met verschillende collega’s aan de slag zijn met alle vraagstukken rondom de huisvesting, 

zorg en ondersteuning van Oekraïners. We hebben op dit moment 82 beschikbare plekken 

waarvan er 79 bezet zijn. Inmiddels heeft iedereen leefgeld, zijn er al mensen aan het werk, 

gaan de kinderen naar school en bieden we de zorg die nodig is. 
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De opvang van statushouders verloopt tot op heden eveneens volgens plan. Zoals u wellicht 

weet krijgen wij ieder jaar, per half jaar, een taakstelling voor de huisvesting vanuit het Rijk. 

De eerste taakstelling gaan we halen, dat is dus positief. De taakstelling voor de tweede helft 

van het jaar is verhoogd. Met de krapte op de woningmarkt wordt het steeds lastiger om snel 

te huisvesten. Recent hebben we hierover een gesprek gehad met Casade om deze huisvesting 

te versnellen. We hebben een positief gesprek gehad, ondanks het feit dat we afhankelijk 

blijven van het vrijkomen van geschikte woningen. We bekijken de komende periode wat we 

extra kunnen doen. 

De asielzoekers die op dit moment opgevangen moeten worden in verband met overvolle AZC's 

worden tussen 15 juni en 29 juni binnen onze veiligheidsregio opgevangen in de gemeente 

Loop op Zand. Ook hiervoor leveren wij collega’s om deze locatie te bemensen. Daarnaast 

verwachten we op korte termijn een brief van het kabinet met de vraag om extra locaties voor 

de tijdelijke opvang van asielzoekers. Ondanks dat onze ruimte beperkt is zullen we kijken wat 

we hierin kunnen doen. 

2. Hoe staat het ervoor met de eigen beschikbare capaciteit? Worden medewerkers vrijgesteld van 

hun eigenlijke werkzaamheden om hiermee bezig te zijn? 

Een terechte vraag. De afgelopen drie maanden hebben we gemiddeld zo’n 136 uur per week 

aan ambtelijke capaciteit ingezet bovenop de inzet van onze tolk die wordt ingehuurd. Daarmee 

komen we totaal op een gemiddelde van 160 uur per week. De directie heeft een aantal weken 

geleden besloten om extra uren over de afgelopen periode uit te betalen en contracten tijdelijk 

uit te breiden. Daarnaast zijn alle betrokken collega's vorige week voorzien van een persoonlijk 

bedankje als blijk van waardering vanuit de gemeentelijke organisatie en het college. 

3. Het beroep dat op Vluchtelingenwerk wordt gedaan neemt vast ook steeds meer toe. Een deel 

van dit werk gebeurt door vrijwilligers, maar zijn ook professionals zoals een coördinator aan 

het werk. Groeit de ondersteuning door de gemeente Waalwijk mee met de noodzakelijke 

ondersteuning? 

De ondersteuning naar Vluchtelingenwerk groeit mee met de ondersteuning die noodzakelijk is. 

We zijn frequent met Vluchtelingenwerk in gesprek hoe we de ondersteuning van Oekraïners 

goed kunnen organiseren en welke rolverdeling we daarbij hanteren. Vluchtelingewerk heeft 

van het Rijk de vraag gekregen om een rol te pakken in de ondersteuning en begeleiding van 

Oekraïners in Nederland. Hiervoor krijgen zij vanuit het Rijk financiering. In Waalwijk hebben 

wij in goed overleg met Vluchtelingenwerk een taakverdeling gemaakt. Hierin trekken we 

samen op. In verhouding tot andere gemeenten heeft Vluchtelingenwerk Waalwijk relatief 

weinig vrijwilligers. We hebben daarom al een aantal keren ondersteuning geboden om extra 

vrijwilligers te werven door mensen proactief door te verwijzen en aandacht te vragen in ons 

weekblad. Dit heeft al een aantal nieuwe vrijwilligers opgeleverd. 

De gemeente staat aan de lat om de primaire zaken zoals leefgeld, onderwijs, gezondheid, 

werk en inschrijving in het BRP te regelen. De afspraak met Vluchtelingenwerk is dat zij de 

vluchtelingen verder begeleiden. Bijvoorbeeld bij het maken van een afspraak bij de huisarts en 

het beantwoorden van praktische vragen. We trekken daarbij samen op en ook uitvoerend is er 

veel onderling contact. 

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Namens wethouder Schuijffel, 

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker Activering en Integratie | Team Maatschappelijke ontwikkeling 

T: 0416 683 456 
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Van: griffi 

Verzonden: dinsdag 14 juni 2022 09:32 

  

  

  

Dilek Odabasi 

  

  

Frances Opperman| 

Onderwerp: FW: vluchtelingenopvang 

Beste collega's, 

Hierbij onderhandse vragen van . S.v.p. binnen de gestelde termijn van 10 dagen 

beantwoorden (voor 24 juni). 

(geanonimiseerd)

M.vr.ir. 

Verzonden: dinsdag 14 juni 2022 09:21 

Aan: griffie 

Onderwerp: vluchtelingenopvang 

Beste leden van de griffie, 

Het aantal asielzoekers en vluchtelingen uit Oekraïne neemt steeds toe en het is niet eenvoudig om hen goed 

onderdak te bieden. 

Naar aanleiding hiervan willen we enkele namens de ChristenUnie enkele onderhandse en openbare vragen stellen. 

1. Hoe staat het ervoor met de opvang van asielzoekers en vluchtelingen? Wij horen positieve berichten over 

de inzet en zorg van de gemeente. Maar we horen het ook graag van de organisatie zelf; 

2. Hoe staat het ervoor met de eigen beschikbare capaciteit? Worden medewerkers vrijgesteld van hun 

eigenlijke werkzaamheden om hiermee bezig te zijn? 

3. Het beroep dat op Vluchtelingenwerk wordt gedaan neemt vast ook steeds meer toe. Een deel van dit werk 

gebeurt door vrijwilligers, maar zijn ook professionals zoals een coördinator aan het werk. Groeit de 

ondersteuning door de gemeente Waalwijk mee met de noodzakelijke ondersteuning? 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)


